
Title (en)
PISTOL

Title (de)
PISTOLE

Title (fr)
PISTOLET

Publication
EP 3205971 A1 20170816 (DE)

Application
EP 16155097 A 20160210

Priority
EP 16155097 A 20160210

Abstract (en)
[origin: US2017227313A1] A pistol having a handle piece, a slide that is movable on the handle piece along guides, and a barrel. Provided in the
handle piece is a blocking device for the forward movement of the barrel, where the blocking device has a retaining platelet that is movable in a slot
and is under the action of a spring, for a barrel projection. A spring platelet is provided in the slot between the spring and the retaining platelet, where
the spring platelet is designed such that it can be partially extracted from the slot transversely with respect to the center plane of the pistol. In this
extracted position, the spring platelet is pivotable, together with the retaining platelet, against the force of the spring, with the result that the retaining
platelet passes out of the movement path of the barrel projection and the slide can be withdrawn forward.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Pistole mit einem Griffstück (1) und einem darauf entlang von Führungen (18) beweglichen, einen Lauf (8) aufweisenden,
Schlitten (16). Im Griffstück ist eine Sperrvorrichtung für die Vorwärtsbewegung des Laufes (8) vorgesehen, die ein in einem Schlitz (2) bewegliches,
unter der Wirkung einer Feder (7) stehendes Halteplättchen (4) für einen Laufvorsprung (5) aufweist. Zur Erleichterung der Bedienung ist
vorgesehen, dass im Schlitz (2) zwischen der Feder (7) und dem Halteplättchen (4) ein Federplättchen (6) vorgesehen ist, das quer zur Mittelebene
der Pistole teilweise aus dem Schlitz (2) ziehbar ausgebildet ist. In dieser herausgezogenen Position ist es, mit dem Halteplättchen (4) gemeinsam,
gegen die Kraft der Feder (7) verschwenkbar, wodurch das Halteplättchen (4) aus der Bewegungsbahn des Laufvorsprunges (5) gelangt und der
Schlitten nach vorne abgezogen werden kann.
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